
Protokół nr 6/17 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Rodziny 

z dnia 19 października  2017 roku 
 

Na ogólną liczbę 12 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 10. 

Nie uczestniczyli: 

1. Radny Andrzej Wojtkowski 
2. Radny Łukasz Kacprowski 

 
Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła radna Wanda 

Mężyńska - Przewodnicząca Komisji. Na wstępie Przewodnicząca obrad powitała 
zebranych i po zapoznaniu się z listą obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Zaproponowała wprowadzenie jako punku 6 obrad „Zaopiniowania projektu uchwały  
w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu  
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 
w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu”. Komisja nie wniosła więcej  uwag do 
proponowanego porządku obrad  i  w wyniku głosowania 8 głosami za przy  braku 
przeciwnych i wstrzymujących przyjęła następujący porządek dzienny: 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 5/17 z dnia  21 września  2017 r. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 
r. – druk nr 718, 718A 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2018 r. - druk nr 718, 718B 

c) w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień  
na 2018 rok – druk nr 718,718C   

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017   
w działach merytorycznie podległych Komisji. – druk nr 725,725A 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy 
Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie na 2018 rok. – druk nr 720,720A 

5. Informacja na temat funkcjonowania schroniska dla bezdomnych zwierząt. – 
druk nr 722 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 
roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu- druk 727,727A 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Ad.1 
Przyjęcie protokołu nr 5/17 z dnia  21 września  2017 r. 
 
Komisja przyjęła protokół nr 5/17 z dnia  21 września  2017 r . bez uwag. 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 



a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 r. – 
druk nr 718, 718A 

 
Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jeśli radni czytali to 
wiedzą, że nie ma zmian. Stawki są takie same jak w 2017 r., nie były podwyższane, 
także myśli, że przegłosują to. 

 
Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2018 /druk nr 718, 718A/. 

 
b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2018 r. - druk nr 718, 718B 
 
Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2018 r. 

 
c) w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień  

na 2018 rok – druk nr 718,718C  
 
Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  
pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów 
płatności oraz zwolnień na 2018 rok. 
 
Ad.3.  
Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017  w działach 
merytorycznie podległych Komisji. – druk nr 725,725A 
 
Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że nie ma Pani 
Skarbnik, zmiany są niewielkie jeżeli coś nie będzie się podobało to poprosiła by 
interweniować na sesji. 
 
Komisja w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 

rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad.4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 
na 2018 rok. – druk nr 720,720A 
 
Wniosek w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Łomży z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2018 rok 
przedstawił w skrócie  Pan Józef Babiel – Podinspektor Centrum Współdziałania 
Społecznego, zgodnie z drukiem  nr 720,720A w załączeniu do protokołu. 



Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że na profilaktykę 
i rozwiązywanie problemów alkoholowych zaplanowano – 688 000 zł, na ochronę 
zdrowia -  100 000 zł, na pomoc społeczną 137 500 zł. To są punkty dotyczące Komisji. 

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag. 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy 

Miasta Łomży z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie na 2018 rok. 

Ad.5 
Informacja na temat funkcjonowania schroniska dla bezdomnych zwierząt. – druk nr 
722 
 
Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji zapytała czy te wszystkie koszty, 

które były ponoszone np.167,9 tys. zł, 21,2 tys. zł płaci miasto. 

Pan Dariusz Boryszewski – Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Ochrony Środowiska odpowiedział, że tak. 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji zapytała czy miasto płaci także za 

zatrudnienie administratora. 

Pan Dariusz Boryszewski – Zastępca Naczelnika WGK wyjaśnił, że na podstawie 

umowy i  w ramach comiesięcznych płatności Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami 

sobie wszystko organizuje. 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że koszty ponosi 

miasto. 

Radny Stanisław Oszkinis zapytał czy są jakieś trudności z przyjmowaniem psów do 

schroniska. 

Pan Dariusz Boryszewski – Zastępca Naczelnika WGK  stwierdził, że na razie nie ma, 

to jest kwestia pojemności tego schroniska. 

Radny Stanisław Oszkinis wyjaśnił, że zapytał o to nie bez podstaw, bo spotkał się 

takim przypadkiem, że pensjonariusz domu opieki posiadał psa, został przyjęty do 

domu, a z psem nie było co zrobić. Po wielkich perypetiach, bo pani kierownik nie 

chciała przyjąć tego psa, MOPS znalazł dla tego pieska lokum, ale  trudności zostały 

zgłoszone. 

Pan Dariusz Boryszewski – Zastępca Naczelnika WGK  wyjaśnił, że warunkiem 

bezpłatnego przyjęcia do schroniska jest to, że pies jest bezpański.  

Radny Stanisław Oszkinis zapytał czy nie można by było jakoś tego w regulaminie 

zapisać, bo trudno takiemu człowiekowi, który jest w domu pomocy utrzymywać tego 

psa.  

Pan Dariusz Boryszewski – Zastępca Naczelnika WGK  stwierdził, że są to szczególne 

przypadki. Dodał, że wyjaśni  to z  Panem Majewskim, który się schroniskiem zajmuje. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

 

 



Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 roku 
stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym 
oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu- 
druk 727,727A 
 

Wniosek w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 roku stawek opłat za usunięcie 
pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu przedstawił w skrócie Pan 
Adam Maciejewski Kierownik Oddziału Komunikacji Centrum Obsługi Mieszkańców  

zgodnie z drukiem 727,727A, w załączeniu do protokołu. 
 
Komisja pytań nie zgłosiła. 
 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2018 

roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

Ad. 7 

Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Komisja nie zgłosiła spraw i wniosków. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodnicząca obrad 
zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodnicząca Komisji 
       Bezpieczeństwa i Rodziny 

 
 

                  Wanda Mężyńska 

 

 

Protokołowała: 

Izabela Jankiewicz 

 

 


